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Naar een nieuwe Tarievennota Sport Gemeente Maastricht  2017 
Lambert van Lieshout   043-3643523  lambert.van.lieshout1@hetnet.nl 
 
Mijn naam is Lambert van Lieshout en vanavond wil ik namens de volleybalclubs Mestreech, Jokers en 
Mariaberg, namens de badmintonverenigingen Rally en Space Shuttle, namens de Maastrichtse Gehandicapten 
Sportvereniging en mijn eigen basketbalclub Kimbria nogmaals uw aandacht vragen voor de positie van de 
binnensportverenigingen. De plannen zoals die in het voorliggende Raadsvoorstel over de Tarieven zijn 
aangekondigd zijn voor ons ronduit onbevredigend en teleurstellend. 
 
“Forse scheefgroei” 
 
In de Sportnota van 2013 werd geconstateerd dat er een “forse scheefgroei” w3qas tussen de tarieven voor de 
binnen- en de buitensport. Immers een lid van een voetbalvereniging  betaalde slechts € 17,55 per seizoen aan 
accommodatiekosten , terwijl dit voor een volleybalvereniging liefst € 152,10 was!!! Dit gigantische verschil zou 
eens flink kleiner worden gemaakt.  
 
Nu blijkt dat in het huidige voorstel de tarieven voor de buitensportverenigingen eerst geharmoniseerd worden 
tot 3,0% dekkingsgraad. En dat dit percentage  dan in fases verhoogd wordt naar 5%.  
Van het aanpakken van de oneerlijke, forse  scheefgroei tussen de binnen- en buitensporttarieven is hierdoor 
natuurlijk helemaal geen sprake!!!  Immers de voetballer uit het voorbeeld van hierboven betaalt nu nog altijd 
maar € 17,85 en dus wordt de kloof van pakweg € 135 tussen de beide tarieven met € 0,35 verkleind…… 
Voorwaar geen grote stap voorwaarts. En vervolgens wordt dit nieuwe tarief (en dus het grote onrecht) daarna 
weer voor vijf jaar bevroren. 
 
Hoe doet Maastricht het t.o.v. andere Gemeenten? 
 
Hoe scheef in Maastricht de verhoudingen zijn blijkt ook uit het verschil in dekkingsgraad voor de beide 
categorieën.  Na de nu voorgestelde maatregelen is dit voor de: 
Buitensport  stijgt van 3% naar 5% Binnensport  blijft 25% 
Landelijk zijn deze cijfers: 
Buitensport  5-20%   Binnensport  15-25% (tot 40%) 
De buitensport zit in Maastricht dus landelijk aan de ondergrens, terwijl de binnensport helemaal aan de 
bovengrens zit. 
 
Uit een onderzoek van de Provincie Limburg blijkt dat Maastricht procentueel per inwoner bijna twee keer zo 
veel opbrengsten van de sportgebouwen heeft vergeleken met het landelijk gemiddelde: 16,6 t.o.v. 9,6 % .  
 Nederland Limburg Maastricht en Maastricht 
   Mergelland 
 
Huren (opbrengsten sportgebouwen) 9,6 7,2 3,7 16,6 !!! 
 
Verhouding baten / lasten (%)    23 15 16 33    !!! 
In 2014 bleek uit eigen onderzoek over de zaalhuurkosten in o.a. Sittard, Heerlen, Meerssen dat andere 
basketbalverenigingen voor een veld gemiddeld per uur slechts 7,50 euro betalen t.o.v. de 17 euro, die wij 
betalen. 
Plaats Zaalhuur Subsidie Subsidie Subsidie 
  Jeugdlid Club totaal Gemeente totaal 
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Heerlen 9,70 18 2070 
Kerkrade 4,45 8,1 1300 
Maastricht 16,50 Geen       0 Geen 
Meerssen 6,25 Geen       0 Geen 
Roermond 9,50 25 3300 
Sittard 9.09 23,32 4430 
Weert 5,95 24 2760 
 

Conclusie:  de Maastrichtse binnensportverenigingen betalen niet alleen veel te veel t.o.v. de Maastrichtse 
buitensportverenigingen, maar ook het dubbele t.o.v. van andere verenigingen in Nederland en in Limburg. 

 
 
Wat verwachten wij dat de Gemeenteraad aan de “forse scheefgroei” gaat doen? 
 
1. Wij vragen de Raad nadrukkelijk om NIET akkoord te gaan met het eerste Beslispunt uit het Raadsvoorstel en 
de binnensporttarieven WEL te gaan aanpassen!!! 
 
2. Wij vragen de Raad om de tarieven voor de binnensport met onmiddellijke ingang met 10% te verlagen.  
Dit lijkt heel veel, maar na de doorvoering hiervan betaalt een binnensporter toch nog altijd € 137 en dus nog 
steeds veel meer dan de € 17,85 van de buitensporter. 
 
3. Mocht onverhoopt toch worden vastgehouden aan het toenmalige besluit om de tarieven voor 
binnensporten niet te verlagen, dan pleiten wij ervoor om deze de komende jaren in ieder geval ook niet te 
verhogen met de jaarlijkse prijsindex.  En dat b.v. even lang als de “bevroren periode” van de buitensport of tot 
een maximum van 10%. 
 
Op deze manier wordt het oorspronkelijke besluit geëerbiedigd, maar wordt op termijn het verschil tussen de 
binnen- en buitensporttarieven toch kleiner. En eerlijker. 
En dit gebeurt dan: 
- sneller dan in de huidige plannen 
- zonder de lasten voor de buitensporters extreem snel te verhogen 
- zonder dat de gemeentelijke begroting geconfronteerd wordt met schokeffecten 
 
Wij hopen van harte dat wij u met onze argumenten ervan overtuigd hebben dat ons voorstel voor aanpassing 
van de huidige plannen veel beter aansluit bij de indertijd gegeven opdracht: het (op een redelijke termijn) 
verkleinen van de oneerlijke scheefgroei!! 
 
 
 
 
Dit voorstel wordt van harte ondersteund door de binnensportverenigingen: 
 
Marij van Aubel, Jurriaan Winckers,  Adri Voogd, Lambert van Lieshout 
namens het bestuur van namens het bestuur van  
Badminton club Space Shuttle Basketball club Kimbria 
 
Corry van Tankeren, namens het bestuur van Lou Gulikers, namens het bestuur van 
Maastrichtse Gehandicapten Sportvereniging Volleybal club Mestreech 
 
Chris op den Camp, Jimmy Frerejean, John Oey, namens het bestuur van 
Lando Teheux,  namens het bestuur van Badmintonclub BC Rally 
Jokers VC Heer  volleybal 
 
Gerard Majoor, namens het bestuur van 
Volleybal club Mariaberg 
 
 


